

# 佛光人文學校週日班同意書

## 2024 Fall Semester BLPS Sunday School Consent

下列注意事項請簽字,表示閱讀/認同,並交還學校。(電郵亦可)

Please sign the following notices to indicate your acknowledge/agreement and send it to the school.  
(Email is accepted)

1. 本學期請家長於學校一樓接送學生。
  - 請於 9:55am 以前到校 (10:00am 準時上課)。學生 11:45am 下課,放學時請家長於學校一樓等候。當您抵達時,請告知義工老師,我們會通知學生到門口,請您耐心配合。超過時間, BLPS 學校不負責該學生安全。

All to parents are asked to drop off and pick up students on the first floor this semester.

- Please arrive before 9:55am (classes start at 10:00 promptly). Please send the students to the cafeteria on the first floor and the teachers will guide them to each classroom.
  - Classes dismissed at 11:45am. Parents are requested to wait on the first floor. Please note that the school is not responsible for the safety of student if you are over time.
2. 自備 環保水壺、鉛筆、橡皮擦。  
Bring your own environmental-friendly water bottle, pencil, and eraser.
  3. 督促學童完成作業並與老師保持聯繫。  
Encourage students to complete assignments and keep in touch with teacher regularly.
  4. 需請假者,請盡早通知學校。  
Notify school and your teacher of any absences ASAP.  
School e-mail: blpssunday@gmail.com
  5. 退費規則如下:開學前兩週學費可以退50%,第三週之後不退費。註冊費恕不退還。  
Registration fee is non-refundable. Tuition fee is only refunded half the amount after classes have started within 2 weeks. Tuition fee is non-refundable after the 3rd week of class.
  6. BLPS 學校保留隨時由面授課程轉為線上教學的權利。學費將保持不變。  
BLPS School reserves the right to switch from face to face class to virtual class at any time.  
Please note the tuition will remain the same.

Student Name: \_\_\_\_\_ Parent name: \_\_\_\_\_

Parent Signature: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_